

Referat styremøte KIL 18.11.2019

Tilstede: Vebjørn, Kenneth, Anita, Ranveig, Even, Solveig, Eirik, Marius, Geir

Meldt forfall: Andreas, Ivar Bj.

Sted: Krøderen Kro

Sak 1: Norefjellrennet informasjon fra rennleder Gunbjørn

Datoen 21. mars krasjer med Bama Alpincup på Ål, og Bromma opplegg

Dugnaden til Telenorlekene er uka etter. Ift. dugnadsfolk

Sammenlignbart som Holmvassløpet,, uformelt og hyggelig matstasjoner

20-25 dugnadsfolk fra KIL

Kostnader til løypekjøring, drikke/matstasjon, underholdning og fartsmåler på Augunshaug. Værutsatt over Høgevarde(Tempelseter) Foreslå at det legges Tempelseter og plan B kan være her.

Står 58 000 på konto pr. dd. Sp1 – kan spørre om bidrag spesifikt til rennet, må søke.

Konkret økonomisk forespørsel m/budsjett må mottas til styret neste møte 13.januar. N3 skal være økonomisk uavhengig av KIL. KIL foreslår også at 14.mars vurderes som ny dato.

Norefjellmarsjen

Ca 400 deltagere i årets arrangement og kr 40 000 i overskudd.

Evalueringsmøte gjennomført– marsjen flyttes en uke tidligere og fast hver 2 helg i sept. Det vil bli Lørdag 12.september 2020

Møte med Aclima før jul ang. videre samarbeid

Bannere og reklamejobb – begynne tidligere med dette enn i år.

Veldig godt jobba av alle som bidro, spesiell takk til Geir Bottolfs som leder.

Sak 2: Oppdatering fra pågående ting

Skinnesmoen: Skal settes grenser før nyttår, må inkludere grunneier

Sp1: Vi skal reklamere for bankbytte – vi får 500 kr for at folk bytter. Dele informasjon på facebook. Hvordan kan vi legge frem info om dette på en god måte. Viel formulerer noe rundt dette og legger det ut på facebook og nettside.

Sak 3: Henvendelse fra sykkelgruppa

Spinningssykler til det gamle trimrommet i Idrettshallen

Sykelklubben kjøper 5 sykler, til 35 000 og ønsker støtte til ytterlige 5 sykler, 35 000 kr, totalt 10 sykler i gamle styrkerommet på Krøderen.

Låsesystem som gir tilgang må ordnes.

Vi kan ikke bruke Color-line midler, men kan bruke sparepenger

Kan det i så fall kjøres i gang noe fast hvor folk kan meldes seg på?

Åpent når hallen er åpen – noen av trimsyklistene må ta ansvar for at alt er i orden, renhold etc.

Det kan være et godt utgangspunkt for videre utvikling av rommet, glassvegger mot hallen, musikkanlegg, video-treningsvideoer.

KIL innvilger søknaden om 35 000, mot at sykkelklubben holder utstyr i orden.

Oppfordrer også til videre utvikling av barnesykkelgruppen

Sak 4 - Neste styremøte

Settes mandag 13. januar, hovedstyre møter 18, resten 19.

Sak 5 - Diverse

Lindorff – sendes til Anita, inkasso eller purring, vær flinke til å gi beskjed om hvem som skal attestere bestilte regninger(referanse).

Sesongkortinformasjon er delt til medlemmer via Facebook og nettside

Søknad fra fotballgruppa:

Kiosk på Krøderen og nye mål på Noresund

Fotballgruppa har investert mye i 2019, og søker derfor om ekstraordinære Color Line-midler for 2020. 185 aktive spillere. Ikke kapasitet til å ta ansvar for hele anlegget på Noresund.

KIL bevilger 200 000 kr til fotballgruppa.

Friidrettsbanen – skal det brukes noe penger på friidrettsbanen ref. dårlig stand. Kommunen eier anlegget. Kommunikasjon med kommunen – møte ang. utvikling av idrettsbanen.

Gjerdet rundt – på plass når som helst nå.

Kommunen har sagt at de skal rydde opp når snøen går. Kommunen har stått for opparbeiding av området. Vedlikehold av matta – dugnadsarbeid og kommunen klipper plenen altfor høyt

Vi setter opp møte med rådmannen ang. vedlikehold av idrettsbanen (ligger under teknisk avdeling). Anita tar kontakt.

Alpingruppa:

Mobil målbod, Letthus – tidtakerbod – ca pris 74 500 eks. mva

Ønsker å søke midler til innkjøp av målbod.

Flyttbar, kan flyttes og brukes av flere grupper og arrangementer enn bare alpin.

Folieres av Sp1 Modum, kanskje de vil sponse? (Obs må koordineres med fotballgruppa og søknad om kiosk)

Even søker Sp1 først, og kommer tilbake med status i januar.

Vipps til langrennsgruppa – Ranveig sørger for at langrenn og alpin får vipps mot sine kontoer.

Tilgang til utstyr i hallen:

Jarle skal lage koder til nøkkelbokser inne i selve hallen, og skal ha gitt koder til alle. Anita snakker med Jarle ang. koder til nøkkelbokser(utstyr), tilgang til førstehjelpsutstyr. Kontroll av hjertestarter må gjennomføres.

Vipps opprettes til Trimgruppa for støtte

Møtet avsluttes med julemiddag.

